

ការបញ្ចុះតម្លៃកងអេឡិចត្រូនិក កម្មវិធីសាកល្បង



នាយកដ្ឋានដឹកជញ្ជូនរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន និងទីក្រុង Tacoma
ទាំងពីរកំពុងចាប់ផ្តើមកម្មវិធីបញ្ចុះតម្លៃកងអេឡិចត្រូនិកនៅនិទាយរដូវនេះ!

អនុវត្តរវាង

ថ្ងៃទី 9 -23 ខែមេសានៅពេលថ្ងៃត្រង់

តើអ្នកណាអាចដាក់ពាក្យបាន?

- អាយុ 16+
- ស្នាក់នៅក្នុងរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន
- ផ្តល់ព័ត៌មានទំនាក់ទំនង - រួមទាំងអាសយដ្ឋានអ៊ីមែល

តើការបញ្ចុះតម្លៃប៉ុន្មាន?

ចុះថ្លៃ \$300 ឬ \$1,200 នៃការទិញ e-bike ថ្មី។

ប្រសិនបើប្រាក់ចំណូលគ្រួសារប្រចាំឆ្នាំរបស់អ្នកស្មើនឹង ឬទាបជាងចំនួនសរុបខាងក្រោម-

អ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានការបញ្ចុះតម្លៃភ្លាមៗ \$1,200 ដុល្លារ។

អ្នកផ្សេងទៀតមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការបញ្ចុះតម្លៃ 300 ដុល្លារភ្លាមៗ។

ទំហំគ្រួសារ	ប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំរបស់គ្រួសារ
1	\$65,000
2	\$75,000
3	\$84,000
4	\$93,000
5	\$101,000
6	\$108,000
7	\$115,000
8	\$123,000

គ្រួសារមួយគឺជាក្រុមមនុស្សដែលធ្វើពន្ធជាមួយគ្នា។

គោលការណ៍ណែនាំអំពីប្រាក់ចំណូលប្រែប្រួលតាមខោនធី - ប្រសិនបើអ្នករស់នៅក្រៅស្រុក Tacoma/Pierce សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ e-bike របស់រដ្ឋសម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែម។



ស្វែងយល់បន្ថែម និងដាក់ពាក្យនៅ៖

www.cityoftacoma.org/ebikes

កម្មវិធីសាកល្បងការបញ្ចុះតម្លៃ E-bike របស់ទីក្រុង Tacoma ត្រូវបានផ្តល់មូលនិធិដោយ Ecology ជាមួយនឹងការផ្តល់មូលនិធិពីច្បាប់ការប្តេជ្ញាចិត្តអាកាសធាតុរបស់រដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន។ CCA គាំទ្រដល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងសកម្មភាពអាកាសធាតុរបស់ទីក្រុងវ៉ាស៊ីនតោន ដោយដាក់ទុនបំរុង និងប្រាក់ដុល្លារ ដើម្បីធ្វើការកាត់បន្ថយការបំពុលអាកាសធាតុ បង្កើតការងារ និងកែលម្អសុខភាពសាធារណៈ។ ព័ត៌មានអំពី CCA មាននៅគេហទំព័រ www.climate.wa.gov។



ដំណើរការដាក់ពាក្យ

ថ្ងៃទី 9 - 23 ខែមេសា វេលាម៉ោង 12 ថ្ងៃត្រង់ ឆ្នាំ 2025: កម្មវិធីបើក

ដាក់ពាក្យស្នើសុំការបញ្ជាក់ម្តែតាម www.cityoftacoma.org/ebikes។

ការចាប់ផ្តើមការបញ្ជាក់ម្តែតាម WSDOT WE-bike

ប្រសិនបើត្រូវបានជ្រើសរើសនៅក្នុងការចាប់ផ្តើមត្រូវទទួលបាន - អ្នកនឹងទទួលបានអ៊ីមែល ហើយមានពេល 96 ម៉ោងដើម្បីផ្តល់ព័ត៌មានអំពីកន្លែងស្នាក់នៅ ហើយប្រសិនបើអាចធ្វើ ការផ្ទៀងផ្ទាត់ប្រាក់ចំណូល។

ការចាប់ផ្តើមការបញ្ជាក់ម្តែកង E-Bike ទីក្រុង Tacoma

ប្រសិនបើអ្នកមិនត្រូវបានជ្រើសរើសនៅក្នុងគំនូរ WSDOT ហើយអ្នកគឺជាអ្នករស់នៅ Tacoma រស់នៅក្នុងសហគមន៍ដែលមានបន្តកលើសទម្ងន់ដែលរងផលប៉ះពាល់យ៉ាងខ្លាំងដោយគុណភាពខ្យល់ - អ្នកនឹងត្រូវបានបញ្ជូលដោយស្វ័យប្រវត្តិទៅក្នុងទីក្រុង Tacoma e-bike rebate គំនូរ។ ប្រសិនបើត្រូវបានជ្រើសរើស អ្នកនឹងទទួលបានអ៊ីមែល ហើយមានពេល 96 ម៉ោងដើម្បីផ្តល់ព័ត៌មានអំពីការស្នាក់នៅ ហើយការផ្ទៀងផ្ទាត់ប្រាក់ចំណូលប្រសិនបើអាច។

ទិញកងអេឡិចត្រូនិកថ្មីនៅហាងលក់កងដែលជាដៃគូ

នៅពេលដែលឯកសាររបស់អ្នកត្រូវបានអនុម័ត អ្នកនឹងទទួលបានប័ណ្ណទូទាត់របស់អ្នកតាមរយៈអ៊ីមែល។ អ្នកនឹងមានពេល 45 ថ្ងៃ ឬរហូតដល់ថ្ងៃទី 30 ខែមិថុនា (មួយណាដែលមកមុន) ដើម្បីទិញកងអេឡិចត្រូនិកដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់នៅហាងកងដែលចូលរួម។

សំណួរដែលគេសួរញឹកញាប់

តើខ្ញុំត្រូវបង់ថ្លៃកងខាងមុខ ហើយត្រូវសងវិញទេ?

ទេ - នេះគឺជាការបញ្ជាក់ម្តែតាម។ ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានមួយ - ចំនួនទឹកប្រាក់នៃការបង្វិលសងរបស់អ្នក (\$300 ឬ \$1,200) នឹងត្រូវដកចេញពីតម្លៃទិញសរុប នៅពេលអ្នកទិញកងអេឡិចត្រូនិកដែលបំពេញតាមតម្រូវការកម្មវិធីនៅហាងកងដែលត្រូវបានអនុម័ត។

ខ្ញុំទើបនឹងជិះកង - តើខ្ញុំគួរដាក់ពាក្យទេ?

បើអ្នកមានចំណាប់អារម្មណ៍ចង់ជិះម៉ូតូអេឡិចត្រូនិកមែន! ទីក្រុង Tacoma នឹងផ្តល់ជូននូវព្រឹត្តិការណ៍ និងផ្តោតឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីជួយគាំទ្រអ្នកជិះថ្មី។

តើខ្ញុំធានាម៉ូតូអេឡិចត្រូនិកទេបើខ្ញុំដាក់ពាក្យ?

ទេ - ចំនួននៃការបង្វិលសងមានកំណត់ ហើយមិនមែនគ្រប់គ្នាដែលដាក់ពាក្យនឹងទទួលបាននោះទេ។

តើមនុស្សច្រើននាក់ក្នុងគ្រួសាររបស់ខ្ញុំអាចដាក់ពាក្យបានទេ?

បាទ/ចាស - ការបញ្ជាក់ម្តែតាមមួយក្នុងមួយគ្រួសារនឹងត្រូវបានផ្តល់រង្វាន់ ប៉ុន្តែមនុស្សជាច្រើននៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នកអាចអនុវត្តបាន។

តើមានសេវាកម្មប្រឹក្សាដើម្បីជួយខ្ញុំក្នុងការដាក់ពាក្យដែរឬទេ?

បាទ/ចាស ប្រសិនបើអ្នកពិបាកយល់ភាសាអង់គ្លេស អ្នកអាចស្នើសុំសេវាកម្មជំនួយភាសាដោយមិនគិតថ្លៃដោយទូរស័ព្ទទៅលេខ 360-705-7090 ឬផ្ញើអ៊ីមែលទៅ TitleVI@wsdot.wa.gov។

ស្វែងយល់បន្ថែម និងដាក់ពាក្យនៅ៖ www.cityoftacoma.org/ebikes